
Sockenrådsmöte den 17 maj 2018, klockan 19.00

Närvarande: Caroline Svensson, Vanja Linnebjörke, Henrik Eriksson, Jens Persson och Johan Forsman

§1. Vanja välkomnade och öppnade mötet.
§2. Caroline valdes till sekreterare 
§3. Henrik valdes till justeringsperson
§4. Henrik redogjorde de ekonomiska bidragsansökningarna som inkom innan den 1 april 2018. 
Beslutades att 3666 kronor går till Monika Andersson bingo för året som varit, 1000 kronor kronor till
Smålands Lincentrum och 1000 kronor till Eke byggnadsförening. Nästa ansökningstillfälle sker senast
den 1 oktober 2018. 
§5. Möjlighet för mikrostöd har inkommit till rådet. Ett förslag är att prata med ekonomiska 
föreningen angående deras idé om marknadsdagen, då det eventuellt kommer i ett nytt koncept som
behövs för att få det ekonomiska stödet. 
§6. Trygga gatan har meddelat att de inte hinner komma innan hösten, utan vi föreslår en dag i 
oktober (så det hinner komma med i sockenbladet).
§7. Bilbingot är okej. Vi kontrollerar bingomaskinen innan första bingotillfället, då den glappar. 
Vinstprocenten blir fortfarande 5%
§8. Nationaldagsfirande den 6/6, klockan 14.00-16.00. Linföreningen har öppet till 19.00. Ankarsköld 
spelar dragspel, och vi kör två barnlopp (Liksom 2017). Henrik håller uppvärmningen och har beställt 
30 medaljer, det finns 50 kvar sedan 2017. Tipspromenad (Henrik skriver ut och Johan letar sten) och 
trekamp. Marie Ulmhed tar fiket liksom 2017. 
§9. Information om skolans situation ges efter senaste föräldramötet.
§10. Övriga frågor.
- Vanja tar upp frågan om att måla skyltarna längs vägen, liksom de två busskurar som inte är målade 
i socknen. 
- Röjningen kring Dällingen sker till vintern istället.
§11. Vanja avslutade mötet.

_____________________________________________
Vanja Linnebjörke, ordförande

_____________________________________________
Caroline Svensson, sekreterare

_____________________________________________
Henrik Eriksson, Justeringsperson   


